



# 中國香港龍舟總會 HONG KONG CHINA DRAGON BOAT ASSOCIATION

Founding Member of International Dragon Boat Federation  
Founding Member of Asian Dragon Boat Federation  
Associate Member of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China  
Founding Member of Hong Kong Water Sports Council

國際龍舟聯合會創會會員  
亞洲龍舟聯合會創會會員  
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會屬會會員  
香港水上運動議會創會會員

「國際龍舟聯合會第十四屆世界龍舟俱樂部錦標賽」已開始接受報名，中國香港龍舟總會可於每項標準龍賽事提名最多五支隊伍參加及每項小龍賽事提名最多兩支隊伍參加（每個屬會於同一賽事項目中最多只有一個名額）。

「國際龍舟聯合會第十四屆世界龍舟俱樂部錦標賽」的小龍/標準龍組別的各項目及組別屬會推薦順序將根據「香港龍舟錦標賽 2022」及「香港龍舟錦標賽 2023」舉辦的各項目及組別全日賽事最佳時間排序。所屬組別及項目第一最佳時間的屬會將獲得第一順序推薦，其後如此類推。

世界龍舟俱樂部錦標賽各項目及組別的屬會推薦數量將取決於國際龍舟聯合會安排，總會只會推薦屬會參與該屆世界龍舟俱樂部錦標賽所開辦的組別及項目。

## 甄選準則：

- 所有被推薦的屬會隊伍必須為中國香港龍舟總會之有效會員；
- 所有獲總會推薦參與賽事之屬會，必須遵守主辦機構之所有規則；
- 一切參賽相關手續、費用、交通及食宿，均由該屬會自行負責；
- 所有以上之甄選安排，總會擁有最終決定權，任何隊伍/人士不得異議。

## 剩餘名額安排：

若屬會推薦申請期後仍有剩餘名額，所有中國香港龍舟總會的有效屬會會員均可申請參賽。若該項目及組別的剩餘名額超額申請將以抽籤方式決定。

## 備註：

由於「香港龍舟錦標賽 2023 (2000 米)」尚未舉行，所以所有申請參加 2000 米標準龍之賽事的屬會將以抽籤方式決定參賽資格。

此推薦安排及甄選準則，如中、英文版本有任何歧異，概以中文版本為準。



# 中國香港龍舟總會 HONG KONG CHINA DRAGON BOAT ASSOCIATION

Founding Member of International Dragon Boat Federation  
Founding Member of Asian Dragon Boat Federation  
Associate Member of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China  
Founding Member of Hong Kong Water Sports Council

國際龍舟聯合會創會會員  
亞洲龍舟聯合會創會會員  
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會屬會會員  
香港水上運動議會創會會員

The “14th IDBF Club Crew World Championships” is now open for enrollment. Hong Kong China Dragon Boat Association (HKCDBA) may sanction up to **FIVE** club crews (1 crew, per Club) to participate in each Competition Class for Standard Boat and to **TWO** club crews (1 crew, per Club) for Small Boat.

According to the final result of specific category(ies) in “Hong Kong Dragon Boat Championships 2022” & “Hong Kong Dragon Boat Championships 2023”, the best race time of club will be entitled the first priority endorsement to specific category(ies) of “IDBF Club Crew World Championships”. The quota will be determined by the organizing committee of “IDBF Club Crew World Championships”.

## Entry Requirement

- All endorsed club must be the valid club members of HKCDBA;
- All participating clubs are requested to conform to the rules and regulations of Organizer;
- Once the endorsement list is submitted to the Organizer, all enrollment procedure and application arrangement and fees are responsible by the endorsed club;
- HKCDBA reserves the right of the final decision on all mentioned arrangements and endorsements.

## Others

All valid club members of HKCDBA are eligible to apply the rest of quota(s). If applications are more than the remaining quota(s), endorsement will be determined by draw lots.

## Remarks

As the "Hong Kong Dragon Boat Championship 2023 (2000m)" has not yet been held, all applicants of 2000m Standard Boat Race will have their eligibility determined through a draw.

If there is any inconsistency between the English and Chinese version, the Chinese version shall prevail.



# 中國香港龍舟總會

## HONG KONG CHINA DRAGON BOAT ASSOCIATION

Founding Member of International Dragon Boat Federation  
Founding Member of Asian Dragon Boat Federation  
Associate Member of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China  
Founding Member of Hong Kong Water Sports Council

國際龍舟聯合會創會會員  
亞洲龍舟聯合會創會會員  
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會屬會會員  
香港水上運動議會創會會員

### 報名程序 Enrollment Procedure :

日期 Date	報名安排 Registration Arrangement
2024 年 1 月 15 日下午 4 時 1600 hours, 15 January 2024	隊伍須於限期前填妥以下「報名表格」以電郵方式至 <a href="mailto:championships@hkcdba.org">championships@hkcdba.org</a> 交回總會秘書處，以郵寄、親身遞交或傳真方式恕不接受。 All teams may submit the "Application Form" by <b>EMAIL</b> ( <a href="mailto:championships@hkcdba.org">championships@hkcdba.org</a> ) only before the deadline. Submission through in person, postage and fax are not accepted.
2024 年 1 月 17 日下午 3 時 1500 hours, 17 January 2024	參賽名額抽籤 Draw of entry  地點：九龍新蒲崗大有街 34 號新科技廣場 2821 室 Venue: Unit 21, 28/F New Tech Plaza, 34 Tai Yau Street, San Po Kong, Kowloon
2024 年 1 月 19 日下午 4 時 1600 hours, 19 January 2024	於總會網頁公布獲推薦之參賽名單，所有申請隊伍（不論獲推薦與否）將會收到由總會發出的電郵通知有關結果。 The endorsement result will be available on HKCDBA website; All teams will receive an email reply.
2024 年 1 月 22 日下午 4 時 1600 hours, 22 January 2024	參賽隊伍必須在限期前以電郵回覆總會秘書處確認參賽。逾時者將當棄權論，其名額將按甄選準則之優先次序補上。 All endorsed teams are requested to reply our email as confirmation before the deadline; if no confirmation is received, the quota(s) will be assigned to other teams in accordance to the priorities being set.
2024 年 1 月 23 日下午 4 時 1600 hours, 23 January 2024	總會將獲推薦的隊伍名單交予主辦單位。 HKCDBA will submit the endorsement list to the Organizer.





# 中國香港龍舟總會

## HONG KONG CHINA DRAGON BOAT ASSOCIATION

Founding Member of International Dragon Boat Federation  
Founding Member of Asian Dragon Boat Federation  
Associate Member of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China  
Founding Member of Hong Kong Water Sports Council

國際龍舟聯合會創會會員  
亞洲龍舟聯合會創會會員  
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會屬會會員  
香港水上運動議會創會會員

小龍 Small Boat										
Division	Premier	Senior A	Senior B	Senior C	Junior A	24U - University	BCP	ACP	PD1	PD2
Open 200m										
Open 500m										
Open 2000m										
Women 200m										
Women 500m										
Women 2000m										
Mixed 200m										
Mixed 500m										
Mixed 2000m										

實際參賽要求／開辦之組別以主辦單位最後公布作準，如有任何改動，總會恕不負責。

The actual enrollment requirement, division and categories are subject to the final announcement of the organizing committee. HKCDBA will not be responsible for any changes.

負責人簽署 Signature of person in charge :

---

負責人姓名 Name of person in charge :

---

屬會蓋印 Stamp of organization :

---

日期 Date :

---